
北京大学中国政府奖学金生住宿补偿申请表
Peking University accommodation cost reimbursement for Chinese Government Scholarship holders

1. 申请人基本信息/Applicant’s information
	护照用名
Passport Name
	

	中文姓名
Chinese name
	

	性别
Gender
	□男      □女
Male      Female
	国籍
Nationality
	

	出生日期
Date of birth
	
	护照号码
 Passport No.
	

	联系电话
Tel.
	
	电子邮件
E-mail
	

	学生类别
Program of study
	
	 学号
Student ID No.
	

	     学习期限
    Study period:    from                   to

	      所在院系
Department / school
	 



2. 申请人住宿信息/Accommodation information
	住房种类
Housing type / status
	

	住址
Address
	



3. 申请校外住宿原因/Reason of off-campus housing
	



4. 申请人申明/Declaration of the applicant

1) 本人确认上述信息真实无误。本人确知，如果提供了任何不实信息，将导致失去住宿补偿，甚至奖学金资格。
I hereby declare, that the information provided above is complete and correct. I confirm that if I provide any false information, I will lose the qualification for the accommodation cost reimbursement, which will even lead to the revocation of my scholarship.

2) 本人保证在校外住宿期间，遵守中国法律法规、北京大学校纪校规和奖学金有关章程。
I hereby declare to abide the local laws and regulations of China, commit to the code of discipline of Peking University as well as the rules and regulations of the provided scholarship during the period of off-campus housing. 

3) 本人确认在本学期内不再申请入住奖学金生公寓。
[bookmark: _GoBack]I hereby confirm, that I won’t apply for the scholarship’s on-campus accommodation for this semester.

4) 本人确知，如欲入住学校公寓，须于学期开始前2个月向留学生办公室提出申请。由于学校住宿资源有限，可能无法成功申请到校内学生公寓。
I hereby confirm, that I must apply to the International Student’s Division two months before next semester for being considered for on-campus accommodation. And due to accommodation shortage, the application may be unsuccessful




             
                               申请人签字：
                           Signature of the applicant

                                日期：
                                Date 
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